
Stričak: Hrvatska treba novog "izbornika", a mi ćemo omogućiti našem

kandidatu da odigra jednu veličanstvenu utakmicu

Primorac: Nakon pobjede prvo dolazim u Varaždin proslaviti sa svojim

prijateljima
19.12.2024.

U prepunoj dvorani Hotela Turist održano je tradicionalno božićno-novogodišnje

druženje HDZ-a. Uz brojne članove HDZ-a, kao i simpatizera i uzvanika, druženju se

pridružio i budući predsjednik Republike Hrvatske, Dragan Primorac koji je čestitavši

svima Božić i Novu godinu ponovio svoje nedavno obećanje kako će po trijumfu na

predstojećim predsjedničkim izborima među prvima obići Varaždin te proslaviti

pobjedu sa svojim prijateljima.

- Želim zahvaliti svim ovim divnim ljudima koji su večeras u Varaždinu i koji su me

dočekali poput dragih prijatelja s kojima dugo surađujem. Došao sam poželjeti svako

dobro, obilje i blagoslov u blagdanskom periodu, pozvati da mi daju potporu u

izgradnji nove Hrvatske, Hrvatske poštenja, morala i istine, Hrvatske koja će dobiti



predsjednika koji neće dijeliti ljude, koji će predstavljati sve građane Republike

Hrvatske i koji će Hrvatsku pozicionirati na ono mjesto na koje pripada u globalnom

svijetu. Trenutno imamo Hrvatsku koja je otuđena od naših ključnih strateških

partnera, i Zoran Milanović uspio je napraviti nemoguće. Marginalizirao je Hrvatsku

od svih ključnih saveznika – rekao je Primorac kojemu je ovo bio treći dolazak u

Varaždin po objavi kandidature.

Predsjednik Županijske organizacije i župan Anđelko Stričak podsjetio je kako je

Hrvatska pod vodstvom prvog hrvatskog predsjednika, doktora Franje Tuđmana i

HDZ-a ostvarila višestoljetni san hrvatskog naroda, ostvarila sve unutarnjopolitičke i

vanjskopolitičke ciljeve, stvorila državu, a potom ju uvela u sve najrelevantnije

međunarodne asocijacije.

- Hrvatska danas igra na međunarodnoj pozornici prvu ligu. Mi smo u društvu jedne

Švedske, Finske, Belgije, Nizozemske, Austrije, Njemačke…. Nismo više među

državama koje čekaju ispred vratiju da netko, između ostalog i ove države, donesu

njima važne odluke. Mi sjedimo za stolom zajedno s njima. Siguran smo i pouzdan

partner, i kada govorimo o međunarodnoj sceni, donosimo dobre odluke ne samo za

Hrvatsku, nego i za Europu - kazao je Stričak dodajući da upravo iz tih razloga

Hrvatska i njeni ljudi ne zaslužuju osobu koja je trenutno na Pantovčaku, nego da svi

zajedno trebamo novog "izbornika".

-Ovo je prilika na koju smo čekali, prilika da omogućimo našem kandidatu da odigra

jednu veličanstvenu utakmicu predstavljajući Hrvatsku sljedećih pet godina – kazao

je Stričak.

Govoreći o Varaždinskoj županiji Stričak je naglasio kako se na sve aktualne, velike

investicije čekalo 20, 30, 40 godina.

- Započeli smo ili smo realizirali sve to u samo tri i pol godine. U te tri i pol godine

pokrenuli smo investicijski ciklus vrijedan milijardu eura. Imamo investicijski ciklus

javnog sektora, Županije i županijskih ustanova, preko 300 milijuna eura. Imamo

investicijski ciklus državnih tvrtki, Hrvatskih cesta, Hrvatskih voda, HEP-a, preko 300

milijuna eura. Imamo nikad više ulaganja privatnog kapitala preko 300 milijuna eura.



Toga sigurno ne bi bilo da nema vas, da nema naših dužnosnika i da nema onih koji

danonoćno bdiju nad sudbinom ovog kraja - zahvalio je Stričak dodajući kako će

Županiju i dalje voditi na tri temelja - standard, sigurnost i suradnja.

-Želimo suradnju sa svima, svi su dobrodošli i sve smo spremni uključiti - poručio je

aktualni župan. Zahvalio je koalicijskim partnerima, HSLS-u, HNS-u, HSU-u i

Nezavisnoj listi Ivana Čehoka na suradnji u ove tri i pol godine i naglasio da će se ta

suradnja nastaviti i dalje.

Ministar pravosuđa, uprave i digitalne transformacije te prvi čovjek varaždinskog

HDZ-a, Damir Habijan, poručio je da je 29. prosinac bitan datum iz razloga što je to

prilika da se s mjesta predsjednika, s institucije koja je najviša institucija u državi,

makne onaj koji je svojim radnjama, odnosno svojim ne činjenjem tu instituciju doveo

u poziciju na kojoj ne bi trebala biti.

- Rekao sam prije nekih mjesec dana da dotični gospodin, a to mislim na Milanovića,

nije moj predsjednik i to je tako. Dotični gospodin je za parlamentarne izbore, kao

osoba koja je nestranačka, koja ne bi trebala podupirati ni jednu stranku, došao u

prostorije SDP-a i javno podržao SDP i naše političke protivnike. Takva osoba, koja

je po Ustavu nestranačka osoba i koja bi po Ustavu trebala biti predsjednik svih

građanki i građana, pa uključujući i nas ovdje, ne može i nije dostojan da obnaša

dužnost predsjednika Republike Hrvatske - podsjetio je Habijan te ponovio poziv.

- 29. prosinca imamo priliku dotičnom pokazati što ga ide. I zato vas pozivam sve, i

nas koji jesmo članovi Hrvatske demokratske zajednice, kao i naše koalicijske

partnere, da izađemo na izbore i da zaokružimo jedinu osobu koja može maknuti

dotičnog, a to je doktor Primorac - završio je Habijan.

Predsjednik HNS-a, koalicijskog partnera HDZ-a, Krunoslav Lukačić podsjetio je na

činjenicu da je HNS na Središnjem odboru u listopadu donio odluku da podrži

Dragana Primorca za predsjednika RH-a.

- Hrvatska treba predsjednika koji gradi mostove, koji ujedinjuje i upravo je Dragan

Primorac takva osoba i zbog toga ima punu podršku HNS-a - poručio je Lukačić.



Saborski zastupnik Goran Kaniški podsjetio je na dvije ovogodišnje izborne pobjede,

ali i na važnost predstojećih predsjedničkih izbora.

- Prvi krug jako je bitan da se ostvari što bolji rezultat koji će trasirati pobjedu

Dragana Primorca u drugom krugu. Snaga HDZ-a uvijek bila u ljudima, našim

članovima, našim simpatizerima i to ćemo pokazati i ovaj put - završio je Kaniški.

Predsjednica županijske organizacije Zajednica žena "Katarina Zrinska", Spomenka

Kiđemet- Piskač, u ime Zajednice izrazila je zadovoljstvo što se na događanju

okupilo puno žena. Dodala je kako svi zajedno trebaju biti ponosni na sve uspjehe

stranke i izvršne vlasti u županiji, koju predvodi HDZ-ov župan Stričak, a kojih je u

ovoj godini zaista mnogo. Spomenula je nedavno otvaranje Arboretuma Opeka kao

jednog od kapitalnih projekata koji najbolje potvrđuje ostvarenje i uspjehe županijske

vlasti.

Predsjednik ŽO HDZ-a Varaždinske županije

Anđelko Stričak










































